

Prof. Hans Fischer, *Switzerland*
 Sir Harry Greenfield, *United Kingdom*
 Mr. Herbert L. May, *United States of America*
 Dr. Pedro Pernambuco Filho, *Brazil*
 Mr. Paul Reuter, *France*
 Mr. Milan Ristic, *Yugoslavia*
 Prof. Sedat Tavat, *Turkey*
 Dr. Y. N. Yang, *China*
 who shall hold office until such time as the membership of the Board be renewed by the Council to take effect on or as soon as possible after 2 March 1953.

126 (VI). Reports of the Executive Board of the International Children's Emergency Fund

Resolution of 25 February 1948
(document E/721)

The Economic and Social Council,

Having considered the reports of the Executive Board of the International Children's Emergency Fund and the progress report and oral statements of the Executive Director of the Fund,

Notes that the programme of providing supplementary meals to about 3,715,000 children and expectant and nursing mothers is now in effective operation in twelve European countries, and that programmes for China and other countries in the Far East are being developed;

Commends the International Children's Emergency Fund for its concrete accomplishments on behalf of children;

Draws the attention of all Governments to the following facts:

1. That with its present resources, the Fund is not able to satisfy more than a small portion of the urgent needs which it was created to meet;

2. That the Fund does not have sufficient resources to maintain its present limited programme for a full twelve months period; and

3. That seventeen Governments have pledged contributions, that the maintenance or enlargement of the activities of the Fund will depend upon further contributions and an extension of the number of contributing Governments; and

Renews the invitation addressed to all Governments to examine the possibility of contributing to the Fund's resources in the near future.

127 (VI). United Nations Appeal for Children

Resolution of 25 February 1948
(document E/722)

The Economic and Social Council,

Having considered the report of its Special Committee on the United Nations Appeal for

Le professeur Hans Fischer, *Suisse*
 Sir Harry Greenfield, *Royaume-Uni*
 M. Herbert L. May, *Etats-Unis d'Amérique*
 M. Pedro Pernambuco Filho, *Brésil*
 M. Paul Reuter, *France*
 M. Milan Ristic, *Yougoslavie*
 Le professeur Sedat Tavat, *Turquie*
 M. Y. N. Yang, *Chine*

qui resteront en fonctions jusqu'à ce que le Conseil renouvelle la composition du Comité; ce renouvellement devra prendre effet le 2 mars 1953 ou le plus tôt possible après cette date.

126 (VI). Rapports du Conseil d'administration du Fonds international de secours à l'enfance

Résolution du 25 février 1948
(document E/721)

Le Conseil économique et social,

Ayant examiné les rapports du Conseil d'administration du Fonds international de secours à l'enfance, ainsi que le rapport sur les progrès accomplis et les déclarations verbales du Directeur général du Fonds,

Constata que le programme qui prévoyait des repas supplémentaires pour environ 3.715.000 enfants, femmes enceintes et mères qui nourrissent, est en cours d'exécution dans douze pays européens et que l'on met actuellement au point des programmes pour la Chine et d'autres pays de l'Extrême-Orient;

Félicite le Fonds international de secours à l'enfance de l'œuvre utile qu'il a accomplie en faveur de l'enfance;

Attire l'attention de tous les Gouvernements sur les faits suivants:

1. Avec ses ressources actuelles, le Fonds n'est en mesure de satisfaire que dans une faible proportion aux besoins urgents qui ont motivé sa création;

2. Le Fonds ne dispose pas de ressources suffisantes pour appliquer le programme restreint qui est actuellement le sien pendant une période complète de douze mois;

3. Dix-sept Gouvernements ont promis de verser une contribution au Fonds et le maintien ou l'extension de l'action du Fonds dépendront de nouvelles contributions et d'une augmentation du nombre des Gouvernements contributeurs;

Invite à nouveau tous les Gouvernements à envisager la possibilité de verser une nouvelle contribution au Fonds dans un avenir rapproché.

127 (VI). Appel des Nations Unies en faveur de l'enfance

Résolution du 25 février 1948
(document E/722)

Le Conseil économique et social,

Ayant examiné le rapport du Comité spécial de l'Appel des Nations Unies en faveur de l'en-